

Protokoll för Pekings Akademiska Friluftsförenings vårmöte

Datum: Tisdagen den 25:e april (2017-04-25)

Tid: 17:30

Plats: TP45

Närvarande: Madeleine Rapp, Samuel Nimblad Svensson, Oliver Johansson, Jennifer Bedhammar, Emma Lövbeer, Amanda Bigelius, Sean Minardi, Isak Jansson, Elin Sohlberg Viman, Mathilda Rahm, Anna Hillberg, Fredrik Bengtsson.

- §1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av Madeleine Rapp klockan 17.31.
- §2. Val av mötesordförande
Mötet beslutade att välja in sittande ordförande Madeleine Rapp som mötesordförande.
- §3. Val av mötessekreterare
Mötet beslutade att välja in Elin Sohlberg Viman som mötessekreterare.
- §4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare
Mötet beslutade att välja Samuel Nimblad Svensson och Jennifer Bedhammar till protokolljusterare och tillika rösträknare.
- §5. Justering av röstlängd
Antalet röstberättigade medlemmar räknades till 12 personer.
Mötet beslutade att fastställa röstlängden till 12 personer.
- §6. Adjungeringar
Inga adjungeringar.
- §7. Fastställande av dagordning
Mötet beslutade att godkänner dagordningen.

§8. Mötets behöriga utlysande

Kallelsen skickades ut den 7 april och dagordning den 18 april.

Mötet beslutade att mötet anses vara behörigt utlyst.

§9. Propositioner

Mötesordförande läste upp proposition 1.

Mötet beslutade att godkänna proposition 1.

Mötesordförande läste upp proposition 2.

Mötet beslutade att godkänna proposition 2.

Mötesordförande läste upp proposition 3.

Mötet beslutade att godkänna proposition 3.

§10. Fastställande av verksamhetsplan och budget för nästkommande år

Mötesordförande läser upp verksamhetsplanen.

Mathilda Rahm anser att punkt 2 och 9 i verksamhetsplanen fyller samma syfte, yrkar på att stryka punkt 9.

Amanda Bigelius yrkar på att lägga till punkten "att uppmuntra medlemmar att själva anordna aktiviteter."

Jennifer Bedhammar, nuvarande kassör, läser upp budgeten.

Mötet föreslog att styrelsen kan jobba i fiket för att få in mer pengar till föreningen.

Sittande styrelse förklarade att de inte varit tillräckligt många i styrelsen för att ha tid med detta. Det föreslås att medlemmarna skulle kunna stå i fiket, styrelsen gör redan mycket för föreningen och i slutändan är det medlemmarna som kommer tjäna på det via billigare turer eller liknande. Nästkommande styrelse får i uppgift att undersöka detta.

Mötet beslutar att godkänna verksamhetsplanen med ändringarna

att stryka punkt 9, "att föreningen ska vara attraktiv för alla personer, oavsett tidigare frilufts erfarenhet."

att lägga till "att uppmuntra medlemmar att själva anordna aktiviteter."

Mötet beslutar att godkänna budgeten.

§11. Val av styrelsen 17/18

a. Ordförande

Valberedningen presenterade sitt förslag: Isak Jansson

Isak Jansson (1996 10 07-XXXX)valdes till ordförande för styrelsen 17/18

b. Kassör

Valberedningen presenterade sitt förslag: Oliver Johansson
Oliver Johansson (1996 08 11-XXXX) valdes till kassör för styrelsen 17/18

c. Sekreterare

Valberedningen presenterade sitt förslag: Emma Löwbeer
Emma Löwbeer valdes till sekreterare för styrelsen 17/18

d. Webb/PR

Valberedningen presenterade sitt förslag: Amanda Bigelius
Amanda Bigelius valdes till Webb/PR för styrelsen 17/18

e. Företagsansvarig

Valberedningen presenterade sitt förslag: Sean Minardi
Sean Minardi valdes till företagsansvarig för styrelsen 17/18

f. Aktivitetsansvarig

Valberedningen presenterade sitt förslag: Anna Hillberg
Anna Hillberg valdes till aktivitetsansvarig för styrelsen 17/18

§12. Val av revisor för nästkommande verksamhetsår

Valberedningen presenterade sitt förslag: Jennifer Bedhammar
Jennifer Bedhammar valdes till revisor för styrelsen 17/18

§13. Val av valberedning för nästkommande verksamhetsår

Valberedningen har inget förslag. Mötet beslutade att låta valberedningen vara vakant och att styrelsen 17/18 själva får tillsätta en valberedning.

§14. Fastställande av medlemsavgift för nästkommande verksamhetsår

Styrelsen föreslår att ha kvar medlemsavgiften på 50kr.
Mötet beslutade att medlemsavgiften för verksamhetsåret 17/18 är 50kr per år.

§15. Övriga frågor

Vem i styrelsen har tillgång till förrådsnycklar?

Styrelsen 16/17 föreslår att det är aktivitetsansvarig och ordförande.

Vad har vi köpt in för nya saker till PAFF?

5 stormkök, 2 sovsäckar, liggunderlag, en ihopfällbar såg, första hjälpen kit och planerar att köpa in presenningar.

Diskussion födes om att köpa in tält. Det argumenteras att presenningar är bra, turerna blir mysigare med dem och det är lättare att planera då man slipper besväret med en eller två personer för många eller för få i tälten.

Diskussion fördes om att PAFF borde ge folk möjlighet att donera saker till föreningen via hemsida, och säga till folk att man gärna får donera gamla tält och liknande till föreningen.

- §16. Mötets avslutande
Mötet avslutas: 18.19

Undertecknas:

Madeleine Rapp, Mötesordförande

Elin Sohlberg Viman, Mötessekreterare

Samuel Nimblad Svensson, Justerare

Jennifer Bedhammar, Justerare